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Abstract (en)
In the conventional steel-rubber embossing of a web of paper, a rough side and a smooth side are produced. The subject of the application is a
multi-ply household or sanitary paper in which at least two plies are embossed independently of each other and joined to each other by knurling in
such a way that the outer sides of the outer plies are smooth. The gripping appearance and the quality of the embossed design are improved and
the voluminosity of the household or sanitary paper is increased. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei der herkömmlichen Stahl-Gummi-Prägung einer Papierbahn entsteht eine rauhe und eine glatte Seite. Gegenstand der Anmeldung ist
ein mehrlagiges Haushalts- oder Hygienepapier, bei dem wenigstens zwei Lagen unabhängig voneinander geprägt und durch Rändelung so
miteinander verbunden sind, daß die Außenseiten der äußeren Lagen glatt sind. Die Griffanmutung und die Qualität des Prägedessins werden
verbessert und die Volumigkeit des Haushalts- oder Hygienepapiers erhöht. <IMAGE>
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